
 

 

 

 
 
 
 
 

 

Voorwoord  
 
De eerste Nieuwsbrief van het 
nieuwe CDA Purmerend 

  
Allereerst willen wij Kees Paul nogmaals bedanken 

voor zijn inzet en het verzorgen van de 

Nieuwsbrief CDA Purmerend. 

Dit hadden we al eerder gedaan en met een 

attentie tijdens de ALV op 31 Maart jongstleden. 

Een opvolger moest worden gezocht en deze 

hebben we gelukkig gevonden hoor in Ruben 

Zeeman en Annemiek Nuijens. 

  

En dan een nieuwe start van het CDA Purmerend, 

na de fusie van het CDA Beemster en het CDA 

Purmerend. 

Na de verkiezingen van 23 November, en eigenlijk 

ook al daarvoor, is het toenmalige Fusie bestuur 

bezig geweest om een bestuur proberen samen te 

stellen voor het nieuwe CDA Purmerend. 

Gepland was om al in Januari de ALV te doen, 

maar ook hier gooide corona nog steeds roet in 

het eten. 

  

Echter vanaf begin Januari waren de “nieuwe” 

kandidaat-bestuursleden al bezig om de grote 

lijnen uit te zetten. 

Uiteindelijk was het op 31 Maart gelukt om de ALV 

te organiseren. 

Hierbij werden de beide “oude” besturen van CDA 

Beemster en CDA Purmerend opgeheven en 

bedankt voor hun jarenlange inzet. 

De kandidaten voor het nieuwe bestuur van het  

CDA Purmerend zijn toen aan u voorgesteld en uit 

de ALV benoemd. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het nieuwe bestuur is als volgt samengesteld: 

Bestuursleden zijn Corinne Mittemeijer en Ruben 

Zeeman 

Penningmeester is Johri van Gastelen 

Secretaris is Jaap Veenstra 

Duovoorzitters zijn Gerard Hoving en Koos Buis 

  

Inmiddels is het bestuur al een aantal keer 

samengekomen en meer in detail getreden, om 

alle werkzaamheden te benoemen en richting aan 

te geven. 

Het is een bijzonder enthousiaste club en heerlijk 

om mee samen te werken. 

 

We zullen u regelmatig op de hoogte houden van 

onze werkzaamheden en activiteiten. 

Mocht er iemand van u zijn die ook een steentje 

wil bijdragen, laat het ons weten. 

Vele handen maken licht werk en dat geldt 

natuurlijk ook voor uw nieuwe bestuur. 

  

Met vriendelijke groeten,  

Koos Buis. 

koosbuis@gmail.com 
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In memoriam  

Ada Debets-van der Leer  

 
15-7-1929  /  3-3-2022 

 
Ada van der Leer, meisje uit Oosterend op Texel, 

als domineesdochter geboren. Na de oorlog werd 

vader beroepen in Purmerend en verhuisde het 

gezin mee. Ada vertrok voor haar 20ste als Au 

Pair naar Engeland om in 1949 terug te keren 

naar Purmerend. Toen een marktstad van nog 

geen 7500 inwoners. Zij leerde enige tijd later 

Wim Debets kennen met wie ze in 1952 trouwde. 

De familie Debets had een woninginrichting 

winkel. Echtgenoot Wim overleed in 1980.   

 

De hoge landelijke woningnood werd in 

Purmerend merkbaar door grote plannen voor 

uitbreiding en bouwdrift. In de gemeente vond 

men dat de stem van de vrouw hierbij gehoord 

moest worden. Het resulteerde in de oprichting in 

1956 van de Vrouwen Advies Commissie voor de 

Woningbouw.  

Ada werd in 1958 lid van deze commissie en twee 

jaar later voorzitter tot 1991.  

 

Zij ging hiermee door toen zij in 1970 in de 

gemeenteraad werd gekozen. De ARP was een 

lijstverbinding aangegaan met de KVP en CHU. 

Het leverde de CCP (Combinatie van Christelijke 

partijen) vier zetels op. Vrouwen waren er 

inmiddels wel in de gemeenteraad, maar voor de 

voorloper van het CDA was het een novum. 

Ada vond het niet bijzonder. Zij ging er 

onbevooroordeeld en nuchter in. “Doen wat 

gedaan moet worden in een snelgroeiende stad en 

roeien met de beschikbare middelen. Dat vanuit 

het Evangelie als inspiratiebron. 

Het hield voor Ada niet op bij “het amen” van de 

preek op zondag. Twintig jaar heeft zij gediend in 

de raad en daarnaast vele maatschappelijke 

functie bekleed die over de grenzen van 

Purmerend liepen. Zo was zij bestuurslid van het 

Anjerfonds Noord Holland, Het stadsziekenhuis en 

later het Waterland. Als buitengewoon ambtenaar 

van de burgerlijke stand heeft zij menig 

stadsgenoot in de echt verbonden. 

Haar jarenlange trouwe inzet werd beloond met 

een erepenning van de stad Purmerend en een 

Koninklijke benoeming tot Ridder in de orde van 

Oranje-Nassau. Ada is het CDA altijd trouw 

gebleven. Al was er soms twijfel, het vakje achter 

het CDA kleurde bij verkiezingen toch altijd rood. 

 

Ada Debets was in een aantal opzichten een 

voorloopster als vrouw in haar actieve periode in 

een bijna volledige mannenwereld van politiek en 

bestuur. 

Bij het CDA Purmerend zijn we dankbaar voor 

haar jarenlange pragmatische inzet en trouw en 

gedenken haar met genegenheid en respect. 

Annemiek Nuijens 

Herdenking omgekomen militairen 

Jaarlijks wordt op het Kerkplein in Westbeemster 

in juni stilgestaan bij de zeven bemanningsleden 

van een neergeschoten geallieerd vliegtuig in 

1943. Ook dit jaar was er voor de 

belangstellenden een moment van herdenking.  

Naast de crash van het vliegtuig op 26 juni 

waarbij zeven jonge bemanningsleden 

omkwamen, wordt een crash van 27 op 28 juni 

1942 ook herdacht. Bij deze crash vonden drie 

van de zeven bemanningsleden de dood. Voor 

deze twee ongelukken is er in 2018 een plaquette 

onthuld bij de Kerckhaen aan het Kerkplein.  

Na afloop was er gelegenheid om bloemen te 

leggen bij het monument. Na de bloemenhulde 

was ook de mogelijkheid om een expositie te 

bekijken over de crash van 1942.  



A.L.V. CDA Noord-Holland 

Woensdag 13 juli 2022, inloop vanaf 19:30 uur 

U bent van harte uitgenodigd op de ALV van CDA 

Noord-Holland in het Brinkhuis in Laren. Tijdens 

deze vergadering worden de lijsttrekkers voor 

verkiezingen van de Provinciale Staten, 

Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier en 

Waterschap Amstel, Gooi en Vecht gekozen. Als 

lid van CDA Noord-Holland heeft u stemrecht als u 

uw contributie voor 2022 heeft voldaan. Verder 

zullen we tijdens deze ALV ingaan op de politieke 

actualiteiten, met o.a. Europarlementariër Tom 

Berendsen. Tot slot, onder de bezoekers van de 

borrel met Hans Huibers is hij al bekend, maar wij 

introduceren hem graag aan u tijdens de ALV: 

het CDA-biertje. Dit bier is speciaal gebrouwen in 

het kader van de Provinciale Staten- en 

Waterschapsverkiezingen van 2023 en is aan te 

schaffen bij onze streekkraam tijdens de ALV. 

Naast het feit dat je met vrienden en familie 

heerlijk kunt genieten van dit mooie en lekkere 

biertje steun je met de aanschaf van de biertjes 

ook de verkiezingscampagne. Genoeg reden om 

naar de ledenvergadering te komen op woensdag 

13 juli 2022! Zet hem dus in de agenda.  

Aanmelden kan tot en met 12 juli op de website 

van het CDA-NH. Daar staan ook meer gegevens 

over het programma en locatie. 

 

 

 

 

  

 

 

Nieuw rioolgemaal op het Bolwerk 
 

Riolering is iets dat voor veel inwoners heel 

vanzelfsprekend is. Je trekt de WC door en het 

water van de douche spoelt vanzelf weg. Zo 

vanzelfsprekend is het helemaal niet. 

Onder de grond lopen gigantische buizenstelsels 

die al het vuilwater pompen naar het hoofdgemaal 

in de Overwhere van waaruit het onder de 

ringvaart doorgepompt wordt naar de 

rioolwaterzuiveringsinstallatie van het 

Hoogheemraadschap in de Beemster. 

In Purmerend alleen al zijn meer dan 100 

rioolpompinstallaties of gemalen die dit mogelijk 

maken. Het rioolgemaal in de binnenstad was echt 

aan vervanging toe. En dat bood ook de kans om 

het te moderniseren en toekomstbestendig te 

maken. De nieuwe installatie (van 2 pompen i.p.v. 

3), kan 408m3 in een uur verplaatsen. Dat is ca 1 

badkuip-vol per seconde…dag in dag uit. Het is 

bijna niet voor te stellen wat een hoeveelheid dit 

is. De nieuwste technieken zijn toegepast om 

energie verbruik, slijtage en kans op 

verstoppingen te minimaliseren. 

Wat ik echt fantastisch vind is dat bij de renovatie 

van dit gemaal ook een stuk educatie is 

toegevoegd waarin we het verhaal van de 

afvalwaterketen uitleggen en inwoners meer 

bekend maken met de enorme techniek die 

hiervoor nodig is. Op een interactief panel bij het 

gemaal is veel informatie te vinden en kan je een 

leuke quiz spelen. Ook is er een lespakket 

ontwikkeld voor de groep 1 t/m 6 van de 

basisschool. 

Afgelopen tijd is er heel veel werk verzet om alles 

te kunnen realiseren. Het plaatsen van tijdelijke 

pompen buiten op het terrein, dat gaf de ruimte 

binnen om alle oude pompen, kabels, leidingen, 

besturingskasten, verlichting enz. te verwijderen. 

Vervolgens na de benodigde bouwkundige 

herstelwerkzaamheden een compleet nieuwe 

gemaal binnen het oude schild opbouwen. Met een 

prachtig nieuw huisje in een uitstraling die past bij 

de historische binnenstad. 

Eveline Tijmstra 

  



Werkbezoek aan Friese Vlaak 

 
Begin mei hebben Eveline Tijmstra, Michel Segers 

en ik een werkbezoek gebracht aan de Friese 

Vlaak in de nieuwe wijk de Broeckgouw in 

Volendam. Dit duurzame woon- zorgcomplex sluit 

aan bij de wensen van een nieuwe generatie 

ouderen.  

In het middelste van drie gebouwen wonden 

mensen met een intensieve zorgvraag achter hun 

eigen voordeur maar met gemeenschappelijke 

ruimtes. Het bijzondere is dat zij hier alleen of 

met een partner kunnen wonen, ook als maar één 

van beiden veel zorg nodig heeft. Samen zijn en 

samenblijven vormt de basis van het wonen in de 

Friese Vlaak. Zorg kan in alle drie gebouwen op- 

en afgeschaald worden. 

Dit geweldige complex is tot stand gekomen door 

intensieve samenwerking tussen de gemeente 

Edam-Volendam, de Wooncompagnie, 

woningcorporatie de Vooruitgang en de Zorgcirkel. 

Op het terrein bevindt zich ook Culicafé De 

Ontmoeting dat bedoeld is om inwoners van de 

Broeckgouw met elkaar te verbinden. Voor en 

door bewoners van de Friese Vlaak worden er ook 

activiteiten georganiseerd. Door de pandemie én 

personeelsgebrek was het tot nu toe helaas 

minder vaak open. 

Het zou geweldig zijn als er ook in Purmerend zo’n 

woonvorm gerealiseerd kan worden. Het is soms 

schrijnend om te horen dat mensen, die al jaren 

samen zijn, op hoge leeftijd gescheiden moeten 

wonen omdat één van beiden veel zorg nodig 

heeft. 

Liesbeth Roet 

 

 

 
 

Ode aan de Beemster vrouw 

 
Onlangs opende ik de tentoonstelling ‘Ode aan de 

Beemster vrouw’. Een tentoonstelling die in het 

kader van de fusie tot stand gekomen is. Anneke 

de Goede (initiatiefneemster) kwam in aanraking 

met kunstenaar Jeroen Hermkens. Zij raakte 

geïnspireerd door zijn werk en liet zichzelf 

portretteren. Vervolgens kwam zij met het idee 

voor deze expositie. Een gemeentenaam kan 

veranderen, maar de Beemster blijft de Beemster. 

Daarom de Beemster polder nog een keer in het 

licht. Het pure van de Beemster verbeeld door de 

natuurlijke schoonheid van de vrouw die bij 

iedereen anders is. Verschillen, niet om van elkaar 

weg te drijven, maar verschillen die laten zien dat 

ieder mens uniek is en zijn eigen schoonheid in 

zich draagt. Juist de diversiteit is zo prachtig. 

Anneke is op zoek gegaan naar vrouwen uit de 

Beemster die zich in hun natuurlijke schoonheid 

wilden laten vastleggen door Jeroen. Het 

resultaat was meerdere gouaches, litho’s en 

pentekeningen van veertien Beemster vrouwen. 

De tentoonstelling is te zien op een unieke plek: 

Fort bij Spijkerboor in Westbeemster. Dit fort is 

het grootste fort van het Werelderfgoed de 

Stelling van Amsterdam. Fort Spijkerboor staat in 

het Werelderfgoed Droogmakerij De 

Beemster. Een plek dus, waar twee 

Werelderfgoederen samen komen. Over 

schoonheid gesproken. 

De tentoonstelling is te zien in het Fort bij 

Spijkerboor t/m 31 juli 2022 elke zondag van 

11.00 tot 16.00 uur. Kijk voor meer informatie 

ook op de site van VISIT Beemster en van 

goedekunstzaken.nl 

Eveline Tijmstra 



Zelfreinigend openbaar toilet in de 
binnenstad 

 
De binnenstad van Purmerend heeft vanaf 3 juni 

2022 een zelfreinigend openbaar toilet op de 

Schapenmarkt. Het toilet is ook toegankelijk voor 

mindervaliden en iedereen kan er gratis gebruik 

van maken. Raadslid Chris Boer van Leefbaar 

Purmerend is de initiatiefnemer geweest in de 

gemeenteraad om een toegankelijk toilet te 

realiseren. Een initiatief dat breed gedeeld werd in 

de raad. Het plaatsen van het toilet was een 

intensief traject. We zijn het gesprek aangegaan 

met de horecaondernemers op en rond de 

Koemarkt om te kijken naar de mogelijkheden. 

Daarnaast moest er bij de locatiemogelijkheden 

rekening gehouden worden met kabels en 

leidingen en de mogelijkheid van een aansluiting 

op het riool. Ik ben blij dat we met elkaar een 

goede plek hebben kunnen vinden. Uit de 

gesprekken met de stad over de toekomst van de 

binnenstad is vaak de vraag gekomen naar een 

openbaar toilet. Daaruit blijkt dat de voorziening 

aansluit bij de behoefte van de bezoekers. 

Eveline Tijmstra 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

Kooimanpark komt tot bloei, start 

herinrichting gepland voor laatste 

kwartaal van 2022 

Het college stelt aan de raad voor om het 

definitieve ontwerp van het Kooimanpark vast te 

stellen en een deel van het uitvoeringskrediet voor 

dit jaar ter beschikking te stellen. Als de raad 

hiermee instemt gaat de herinrichting van start 

met de aanpak van duurzaamheidsmaatregelen. 

Het nu nog natte park verandert na de 

werkzaamheden in een fijne groene plek voor 

sport, activiteiten, spelen en honden en hun 

baasjes. 

Om het Kooimanpark een herkenbare identiteit te 

geven, krijgen de bestaande en nieuwe bruggen 

bijzondere brugleuningen met een eenden motief. 

Het Kooimanpark is officieel vernoemd naar 

Burgemeester R. Kooiman. De naam Kooiman 

betekent ook Kooiker. Een Kooiker is iemand die 

voor zijn beroep of als ambacht eenden in een 

eendenkooi vangt. Daarom is er voor de 

herkenbaarheid van het Kooimanpark gekozen 

voor een eenden motief. 

De plannen voor het Kooimanpark 

In het ontwerp is bij de keuze van materialen 

rekening gehouden met duurzaamheid. 

Klimaatadaptatie speelt in het ontwerp ook een 

belangrijke rol. Vanuit de Provincie Noord-Holland 

is hiervoor een subsidie van € 100.000,- voor het 

Kooimanpark ontvangen. 

Het Kooimanpark is op dit moment een erg nat 

park. Er blijft in natte periodes (bijvoorbeeld 

tijdens wintermaanden) voor lange tijd 

regenwater liggen op het terrein omdat het water 

niet goed weg kan. Daarom starten we met de 

klimaatadaptatie maatregelen. Deze zorgen 

ervoor dat de kans op plassen water in het park 

afneemt. In het ontwerp is rekening gehouden 

met natte en droge zones waarmee de grote 

hoeveelheid water in het park niet langer een 

zwak punt is maar juist de kracht. 

Waterbuffer 

In het park komt een waterbuffer. Op deze plek 

zal, al naar gelang de weersomstandigheden, 

soms nat en andere momenten wat droger zijn. 

Hier komt speciale beplanting die kan groeien in 

deze wisselende omstandigheden. Door een 



vlonderpad en stapstenen blijft deze zone 

toegankelijk voor bezoekers die houden van meer 

avontuur. De waterfluctuatiezone zorgt ervoor dat 

het park ook in natte periodes een aantrekkelijke 

inrichting houdt. 

Ruimte voor sport, activiteiten en spelen in 

het park 

In het definitief ontwerp krijgt de grote weide in 

het park, dat nu in gebruik is als 

hondenlosloopgebied, de functie van centraal 

parkhart. Dit wordt “de ruimte” voor sport en 

activiteiten. Zo wordt hier bijvoorbeeld ruimte 

gemaakt voor calisthenics 

Honden in het vernieuwde Kooimanpark 

In het westelijk deel van het park komt een 

omheind honden uitrenveld.  Deze is groter dan in 

het voorlopige ontwerp was opgenomen op 

verzoek van de hondenbezitters. De hond blijft 

welkom in het vernieuwde Kooimanpark als deze 

is aangelijnd en de uitwerpselen worden 

opgeruimd.  Alleen in de sport- en speelplekken 

geldt een verbod voor honden. 

Wethouder Eveline Tijmstra: “Ik ben blij dat er 

weer een belangrijke stap wordt gezet Een mooi 

park is niet alleen een plek om elkaar te 

ontmoeten, maar ook om in te bewegen, te 

ontspannen en van de natuur te genieten. Zo 

zorgen we ervoor dat Purmerenders in hun directe 

woonomgeving kunnen genieten van groen. Naast 

het realiseren van veel nieuwe woningen 

investeren we hiermee ook nadrukkelijk in de 

leefbaarheid van de stad”. 

Achtergrond 

Op 30 juni 2021 heeft de gemeenteraad het 

‘Parkenplan Purmerend 2021-2040’ vastgesteld 

als basis voor opwaardering van alle wijkparken 

en het stadspark in Purmerend. Het Kooimanpark 

is het eerste park dat opgewaardeerd wordt. Vorig 

jaar heeft de gemeenteraad met het Parkenplan 

ook kennisgenomen van het voorlopig ontwerp 

Kooimanpark en ingestemd om het te laten 

uitwerken naar een definitief ontwerp. De beoogde 

start voor de werkzaamheden is voor 1 oktober.  

Bron: Gemeente Purmerend 

 

 

 
 

 

  

Brief aan Beppe 
 

Goes, 7 mei 1971 

 

Beste Beppe, ik hoop dat het goed 

gaat met U. Mama komt Dinsdag 

11 mei bij U op bezoek. Dat is leuk 

voor U, want dat is net op Uw 

verjaardag. Natuurlijk hartelijk 

gefeliciteerd met Uw verjaardag. 

Op school gaat het goed en we 

hebben vanochtend 

schoolzwemmen gehad. Onze klas 

(ik zit in de vijfde klas) heeft 

woensdag 5 mei tegen de 

Mariusschool gevoetbald, dat is 

een school dicht in de buurt van 

de onze, we hebben gewonnen met 

2-1. Voor Moederdag heb ik al een 

leuk kadootje bedacht, een suède 

briletui van f 4,25 

Papa rookt al langer dan een 

maand niet meer en dat bespaart 

mama f 14,- in de week. Daar 

heeft ze al een mooie koffer voor 

gekocht voor papa’s verjaardag. 

En omdat de koffer niet zo duur 

kost koopt ze er ook nog een 

mooie tas bij. In de vakantie gaan 

Henk, Ik en mama misschien naar 

Enschede bij tante Joke logeren. 

Ik en mijn vriendje Jan van 

Langevelde hebben in de 

paasvakantie een heleboel folders 

van de A.R.P. rondgebracht in 

Goes maar ook in ’s Gravenpolder 

Wilhelminadorp en Kattendijke we 

hebben ook ballonnen van de AR 

uitgedeeld, en in Goes en 

omstreken heeft de AR geen 

stemmen verloren. We hebben er 

ieder een boekenbon van f 5,- voor 

gekregen. Ik weet nou niks meer 

en daarom hou ik maar op de 

groeten van  

Jaap Veenstra 



Rob Duijker benoemt in de 
Rekenkamer 

 

 
 
Tijdens de raadsvergadering van 1 juni jl. is Rob 

Duijker benoemd tot lid van de Rekenkamer. Hij 

nam met zijn aanstelling een voorschot op zijn 

aanstaande pensionering in april 2023 om daarna 

iets om handen te hebben. 

 

Rob is tot zijn afscheid in maart 2018 jarenlang lid 

van de gemeenteraad van Purmerend geweest en 

actief en betrokken bij diverse maatschappelijke 

organisaties in Purmerend. Bij de selectie en in de 

vacaturetekst is vooraf de (bovenwettelijke) eis 

gecommuniceerd dat nieuwe leden minimaal 2 

jaar gestopt moeten zijn als lokale 

volksvertegenwoordiger. Hier voldoet Rob Duijker 

dus ruim aan. De redactie wenst Rob veel succes. 

 

Op sociale media 

Het CDA Purmerend is te vinden op Facebook, 

Instagram en Twitter. Daarnaast is de website 

www.cdapurmerend.nl altijd up-to-date voor het 

laatste nieuws. De volgende berichten willen wij u 

niet onthouden.  

NL Doet actie  

12 maart 2022 was de #NLDoet actie van het 

Oranje fonds. Met de fractie en het bestuur van 

#CDAPurmerend hebben wij de handen uit de 

mouwen gestoken bij voetbalclub WBSV in 

Westbeemster. Zij aan zij hebben we o.a. de 

kantine voorzien van een nieuwe kleur en ook zijn 

de kleedkamers weer brandschoon.  

 

Paastraditie in ere hersteld 

Dit jaar heeft de fractie zoals vanouds weer 

paaseitjes uitgedeeld aan de bewoners van 

Beemster en Purmerend om eenieder hele fijne 

Paasdagen te wensen. Deze smakelijke groet werd 

door de bewoners zeer hartelijk ontvangen.  

 

COLOFON 

 
Op de agenda:  

Vergadering CDA NH op 13 juli in Laren 

 
Mededelingen van het bestuur:  

Voor vragen en/of opmerkingen aan het 
bestuur, kunt u contact opnemen met 

secretaris Jaap Veenstra tel. 0299 
776740 of email jm.veenstra@live.nl 

 
Bankrekeningnummer:  

NL02 RABO 0125 7859 33 t.n.v. CDA-
Purmerend 

 
Mededelingen van de redactie:  

Inleveren van kopij en/of vragen over 
de Nieuwsbrief kunt u contact opnemen 

met: amnuyens@hetnet.nl of tel. 06 
20650615 

 

De deadline voor de volgende 

nieuwsbrief is 1 november 2022 

http://www.cdapurmerend.nl/

